

Date: 04 March 2026

التاريخ: 04 مارس 2026

After Compliments,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Incident Involving One of the Company's Fuel Storage Tanks

الموضوع: حادثة مرتبطة بتعرض أحد خزانات الوقود التابعة للإستهداف

Oman Oil Marketing Company SAOG ("OOMCO") announces that one of the Company's fuel storage tanks was subject to an incident. Preliminary assessments indicate that the impact was limited to minor physical damage. As a precautionary measure, operations at the affected site were temporarily suspended pending completion of technical inspections and safety evaluations.

تعلن شركة النفط العمانية للتسويق ش.م.ع.ع (نفت عمان) عن تعرض أحد خزانات الوقود التابعة للشركة للإستهداف، وتشير التقييمات الأولية الى ان التأثير اقتصر على اضرار مادية بسيطة، وكإجراء احترازي تم تعليق العمليات في الموقع المتأثر مؤقتاً لحين استكمال الفحوصات الفنية وتقييم معايير السلامة.

The Company continues to coordinate with the relevant authorities and closely monitor the situation. Any further developments will be disclosed in accordance with the applicable regulatory disclosure requirements.

وتواصل الشركة التنسيق مع الجهات المختصة ومتابعة الوضع عن كثب وسيتم الإفصاح عن أي مستجدات وفقاً لمتطلبات الإفصاح التنظيمية المعمول بها.

For / Oman Oil Marketing Company SAOG

عن / شركة النفط العمانية للتسويق ش.م.ع.ع.

